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ju också föra det positiva med sig att medvetenheten ökar och vi snabbare finner 

möjligheter till utbyte av bränslen.” 

§ 6  

Yttrande i samråd: Förslag till detaljplan för ny gångbro över 

Djurgårdsbrunnsviken 

I ärendet förelåg skrivelse till styrelsen den 19 mars 2014.  

 

Styrelsen beslöt 

att godkänna och överlämna upprättat tjänsteutlåtande. 

 

Vivianne Gunnarsson och Anders Djerf, ej tjänstgörande suppleant, lät till protokollet 

anteckna följande 

 

”En gångbro i läget vid Tekniska museet skulle kunna bli ett komplement till nuvarande 

övergångar under förutsättning att inte sjöfarten störs. 

 

Däremot bör planerna på den andra bron från Strandvägen läggas ned. Att anlägga 

ytterligare en bro till Djurgården från Strandvägen har diskuterats och presenterats ett 

antal gånger de senaste 45 åren. Vi alla dessa tillfällen har förslagen avvisats med 

motiveringen att det inte är påkallat att bygga en ny bro. I detta läge riskerar en ny bro att 

minska rörligheten för båttrafiken, påverka miljön menligt. Egentliga behov saknas. 

  

I denna typ av ärenden som påverkar stadens kultur bör Stadsmuseet och Skönhetsrådet 

konsulteras.” 

§ 7  

Reviderad budget 2014 samt reviderat förslag till budget 2015 och 

inriktning för 2016 - 2017 med anledning av de nya K3-reglerna 

I ärendet förelåg skrivelse till styrelsen den 25 mars 2014.  

 

Johan Castwall och Mats Lundin lämnade muntlig redovisning i ärendet. 

 

Styrelsen beslöt 

att godkänna reviderad budget 2014 samt reviderat förslag till budget 2015 och 

inriktning för 2016-2017, samt överlämnar densamma till styrelsen för 

Stockholms Stadshus AB. 

 

 


